

CONTACTS
联系方式



HOSPITALITY
住宿



Enjoy our city centre from two of the best places to stay:
Duomo Square and Ponte Vecchio!

提供佛罗伦萨市区两处最优越的住处地点：大教堂广场和老桥

VENUES
场馆



Auditorium al Duomo
Palazzo Coppini
ICLAB - Intercultural Creativity Laboratory

佛罗伦萨大教堂礼堂
科皮尼宫
跨文化创意实验室 ICLAB




CENTRO CONGRESSI
AL DUOMO | FIRENZE

CENTRO CONGRESSI AL DUOMO | FIRENZE
FLORENCE
www.centrocongressialduomo.com

WHO WE ARE 我们是谁

The Centro Congressi al Duomo – Florence is a reality deeply rooted in the cultural context of the city since 1975; it is an affiliate member of UNWTO, and a seat of practical application of the Life Beyond Tourism® movement.

It founded and supports since 1991 the Romualdo Del Bianco® Foundation devoted to applied research on themes, #Travel, #Planet Earth, and #Cultural #Intercultural dialogue, practically applied on territories. The company is certified in accordance with ISO 9001:2015 and has adopted the model of Legislative Decree 231/2001 (Code of Ethics and General Part). All the staff is trained to welcome our guests in the spirit of Life Beyond Tourism® according to the international quality standards of Accessible Hospitality and according to the Certification LBT for intercultural dialogue. It has an average of 800 hours of training per year on topics related to welcoming and reception, communication, social marketing and current legislation (SGSL Legislative Decree 81/08, Privacy, Legislative Decree 231/2001, Quality Management System ISO 9001:2015).

佛罗伦萨大教堂文化中心，始创于1975年，隶属于联合国世界旅游组织（UNWTO），并且是“旅行无国界”计划（the Life Beyond Tourism movement）的活动基地。

文化中心于1991年得到德比安科文教基金会（The Romualdo Del Bianco Foundation）的支持，长期以来，致力于在发展旅游业的基础上，增加人文、环保、跨文化交流对话等主题的深入探讨。企业建设已经通过国际标准化质量认证ISO9001，并于2015年通过了231/2001号立法法令（企业法令代号总则及道德规范部分）“热情待客”是我们的宗旨，根据国际访问交流质量标准 and LBT 国际交流认证，以及在“旅行无国界”精神的影响下，我们的每一位员工都受过专业的想关训练。每年我们为相关岗位如前台和接待、交流、市场和后勤法律保障等部门都提供平均800小时的业务培训。（严格根据一下法律条文 SGSL 法令81/80，法令隐私政策，法令231/2001，标准化管理质量认证ISO9001:2015）

BUSINESS 商务 / 事务



Meet the World in Florence!

Get the most from your events in Florence: meetings, BtoB, BtoC, events, incentives, company presentations, all this only 2 hours and 30 minutes away from most European destination.

在佛罗伦萨发现新世界

在佛罗伦萨组织你期望的活动：举办洽谈会议、企业与企业之间的线上产品、服务及信息交流、电子商务交易、公司交流会、公司展示活动。我们的地理位置方便快捷，从文化中心到达欧洲各大城市平均只需2小时30分。

EXHIBITIONS 展示 / 说明



Make your art exhibition in Florence!

Get the most from your exhibition. Make your artworks visible to international public. Florence is just 2 hours 30 minutes away from most European destinations.

在佛罗伦萨举办属于你自己的艺术展！

我们可以帮助客户举办各类文化活动，把客户的艺术作品（艺术藏品）展示给国际平台的观众。从文化中心到达欧洲各大城市艺术中心平均只需2小时30分。

EDUCATION 教育



Bring your students in Florence for a full immersion educational training in our campus!

We have all what you need: art, culture, lifestyle; Florence is the perfect location to settle a winter/summer camp for international institutions. We provide all what you need to make it feasible, from accommodation...to campus!

欢迎来自世界各地的学生来交流学习！

我们提供学生在佛罗伦萨期待学习的一切：艺术、文化、意大利生活方式，佛罗伦萨是国际冬 / 夏令营的最佳地点，从校区内到校区外，我们积极提供学生所需要的一切。